

PROTOKOLL RY 7/2020

Datum: 2020-05-18

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

-
- § 97 **Mötets öppnande**
 - § 98 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 99 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 100 **Pågående ärenden**
 - § 101 **Ekonomi**
 - § 102 **Landslag**
 - § 103 **SM**
 - § 104 **Däck**
 - § 105 **Teknik**
 - § 106 **Dispenser**
 - § 107 **Öppet Rallyforum**
 - § 108 **SGA**
 - § 109 **Rallyregler**
 - § 110 **Övriga frågor**
 - § 111 **Nästa möte**
 - § 112 **Mötets avslutande**

-
- § 97 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 98 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 99 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 100 Pågående ärenden

- JR skriver en dispens angående ärendet med finskreggad tävlingsbil så att en svensk vagnbok kan utfärdas.
- Diskuterades hur vi går vidare med frågan om R5-bil till 4WD-klassen. SO upprättar ett dokument med synpunkter/fakta.

§ 101 Ekonomi

- Budgetrevision, underlaget är klart, men avvaktar SGA-kostnaden som ställdes in.
- Tagit del av resultatrapport från april.

§ 102 Landslag

- Inget nytt.

§ 103 SM

- RU efterlyste enkät från MAS.
- Togs upp om säkerhetsregler i inbjudan till Snapphanerallyt.
- Tog del av "coronastatus" , om SSR kan genomföras 31/7-1/8.

§ 104 Däck

- Inget nytt.

§ 105 Teknik

- JR skapar ett OM angående homologering av spindlar/adapter i Gr.Hb.
- Förstudie skall påbörjas av TK angående digital vagnbok.
- JG svarar på ärendet om turbo på 1640cc i -gr.Hb. Ta kontakt med en Homologeringstekniker.
- SO svarar på ärendet om "gälar" på en Kadetthuv.
- Inget hinder att ha A-besiktning på en lokaltävling, dock behövs en Tekniker B och Teknisk kontrollant.
- TK tar med frågan om möjligheten att ha en (1) 4WD-klass i SM.

§ 106 Dispenser

- Inget ärende.

§ 107 Öppet Rallyforum

- DL rapporterar att distriktet Östergötland söker lokaliteter, 6-7/12.

§ 108 SGA

- Diskuterades möjligheten att ha ett webinar om restriktioner fortfarande är aktuellt.

§ 109 Rallyregler

- JR svarar på ärende om förlängning av uppklassningstid. Man räknar 12 alternativt 24 månader löpande.
- DL tar upp frågan om trafikförsäkring gäller inom industriområde med kansliet/RF.
- SO svarar om särskrivning angående lokal tävling/lokaltävling. Vid lokaltävlingar får man inga uppklassningspoäng ,inte heller om man tävlar utomlands.

§ 110 Övriga frågor

- Vi har uppmärksammat och efterfrågat en motion som enligt FS protokoll nr.2 vi ska ha fått men ej tillhandahållits.
- Vi har tagit del av info om en tävling som Stenungssund anordnar.
- SBF kommer att skicka ut information hur vi ska agera vid tävlingar.

§ 111 Nästa möte

-Nästa möte 8/6 kl. 20.00.

§ 112 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh